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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/22-01/10 

URBROJ: 2170-19-01-22-29 

Fužine, 15.12.2022. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

S 12. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VELIKOJ 

SALI OPĆINE FUŽINE DANA 08.12.2022. GODINE S POČETKOM U 16:30 SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Slavko Starčević, Dario Colnar, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, 

Marinko Kauzlarić 

 

Odsutni:  

 članovi Općinskog vijeća: Tajana Kauzlarić Korica 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik 

 Kristina Čop, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje poslova pročelnika  

 Tea Štimac, viši savjetnik za financije 

 Josipa Vlahović, stručni suradnik za komunalne poslove 

 Maja Starčević, referentica za financije i društvene djelatnosti 

 Emi Bolf Randelj, viša referentica za administrativne poslove 

 Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne, te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 8 (osam) članova Općinskog vijeća te će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko ustanovio je da je naknadno dostavljena izmjena i dopuna 

dnevnog reda kojom su određene točke dnevnog reda bile brisane. Također, ustanovio je da su 

naknadno zaprimljene tri točke dnevnog reda.  

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Dnevni red s nadopunom. 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

prihvaćen je  
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Dnevni red: 

 

1. Donošenje Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 

2025.g. (izvjestitelj: Tea Štimac) 

2. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

(izvjestitelj: Tea Štimac) 

3. Donošenje Višegodišnjeg plana uravnoteženja proračuna za razdoblje 2023.-2025. 

godine (izvjestitelj: Tea Štimac) 

4. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine 

za 2023. godinu (izvjestitelj: Josipa Vlahović) 

5. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 

2023. godinu (izvjestitelj: Josipa Vlahović) 

6. Donošenje Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju 

Općine Fužine za 2023. godinu (izvjestitelj: Maja Starčević) 

7. Donošenje Socijalnog programa Općine Fužine za 2023. godinu (izvjestitelj: Maja 

Starčević) 

8. Donošenje Programa javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2023. godinu 

(izvjestitelj: Maja Starčević) 

9. Donošenje Programa javnih potreba Općine Fužine u kulturi za 2023. godinu 

(izvjestitelj: Maja Starčević) 

10. Donošenje Programa o korištenju ostvarenih prihoda od zakupa poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu (izvjestitelj: Josipa 

Vlahović) 

11. Donošenje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

(izvjestitelj: Josipa Vlahović) 

12. Donošenje Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada na području Općine Fužine za 2023. godinu (izvjestitelj: Josipa 

Vlahović)   

13. Donošenje Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Fužine 

za 2023. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje (izvjestitelj: Emi Bolf 

Randelj) 

14. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Fužine za 2023. godinu (izvjestitelj: 

Kristina Čop) 

15. Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Fužine (izvjestitelj: Kristina 

Čop) 

16. Donošenje Odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Fužine 

za 2023. godinu (izvjestitelj: Kristina Čop)   

17. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o upisu djece u Dječji 

vrtić „Snježna pahulja“ (izvjestitelj: Tea Štimac) 

18. Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (izvjestitelj: Kristina Čop) 

19. Donošenje Odluke o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (izvjestitelj: Kristina Čop) 

20. Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u 

vlasništvu Općine Fužine (k.č.br.6928/2 k.o. Fužine) (izvjestitelj: Kristina Čop) 

21. Donošenje Odluke o donošenju Plana zaštite od požara (izvjestitelj: Emi Bolf Randelj) 

22. Donošenje Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije 

(izvjestitelj: Emi Bolf Randelj) 
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23. Donošenje Analize stanja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 

2021./2022. godinu (izvjestitelj: Emi Bolf Randelj) 

24. Donošenje Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

2023. godinu (izvjestitelj: Emi Bolf Randelj) 

25. Donošenje Odluke o podnošenju prijedloga za dodjelu nagrada Primorsko-goranske 

županije u 2022. godini  

26. Vijećnička pitanja 

 

Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Sabina Urbanc – dva (2) pitanja 

2. Nataša Blažević Starčević – dva (2) pitanja 

3. Dario Colnar – dva (2) pitanja 

4. Marinko Kauzlarić – jedno (1) pitanje 

5. Slobodan Huš – jedno (1) pitanje 

 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 11. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine održane 16. studenoga 2022. godine. 

 

Nitko nije izjavio primjedbu. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

prihvaćen je 

 

zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine. 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Proračuna Općine Fužine za 

2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025.g. 

Tea Štimac obrazložila je prvu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević i Sabina Urbanc.  

Odgovore na pitanja dali su David Bregovac i Tea Štimac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Proračun Općine Fužine za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025.g. 

 

Ad. 2.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 

Općine Fužine za 2023. godinu. 

Tea Štimac obrazložila je drugu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2023. godinu 

 

Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog  Višegodišnjeg plana 

uravnoteženja proračuna za razdoblje 2023.-2025. godine. 

Tea Štimac obrazložila je treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Višegodišnji plana uravnoteženja proračuna za razdoblje 2023.-2025. godine 

 

Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević.  

Odgovor na pitanje dao je David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. 

godinu 

 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa građenja komunalne 

infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je petu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

 



5 
 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nataša Marohnić Trglavčnik, 

Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Sabina Urbanc, Marinko 

Kauzlarić) donosi se 

 

Program građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2023. 

godinu. 

 

Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba u 

predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine Fužine za 2023. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.  

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Program javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine 

Fužine za 2023. godinu 

 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Socijalnog programa Općine 

Fužine za 2023. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je sedmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Socijalni program Općine Fužine za 2023. godinu. 

 

Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba Općine 

Fužine u sportu za 2023. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 
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Program javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2023. godinu. 

 

Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa javnih potreba Općine 

Fužine u kulturi za 2023. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je devetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Program javnih potreba Općine Fužine u kulturi za 2023. godinu. 

 

Ad. 10.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa o korištenju 

ostvarenih prihoda od zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za 

2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je desetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javio Valentin Crljenko.  

Odgovor na pitanje dao je David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Program o korištenju ostvarenih prihoda od zakupa poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu 

 

Ad. 11.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa utroška sredstava 

šumskog doprinosa za 2023. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javio Marinko Kauzlarić. 

Odgovor na pitanje dao je David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 
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Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

 

 

Ad. 12.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa korištenja sredstava 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine Fužine za 2023. 

godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je dvanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvanaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na 

području Općine Fužine za 2023. godinu 

 

► Predsjednik Valentin Crljenko uvodi pauzu sjednice u 17:15 sati.  

► 17:25 sati; sjednica se nastavlja. 

 

Ad. 13.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava 

civilne zaštite na području Općine Fužine za 2023. godinu s financijskim učincima za 

trogodišnje razdoblje. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je trinaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje trinaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Godišnji plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Fužine za 2023. 

godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 

Ad. 14.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspoređivanju 

sredstava za redovito financiranje političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine 

Fužine za 2023. godinu. 

Kristina Čop obrazložila je četrnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četrnaeste 

točke dnevnog reda. 
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S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Fužine za 2023. godinu 

Ad. 15.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na 

području Općine Fužine. 

Kristina Čop obrazložila je petnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje petnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o socijalnoj skrbi na području Općine Fužine 

 

Ad. 16.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o usvajanju Plana 

upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Fužine za 2023. godinu. 

Kristina Čop obrazložila je šesnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javio Marinko Kauzlarić. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šesnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Fužine za 2023. 

godinu 

 

Ad. 17.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Pravilnik o upisu djece u Dječji vrtić „Snježna pahulja“. 

Tea Štimac obrazložila je sedamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedamnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 
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Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o upisu djece u Dječji vrtić 

„Snježna pahulja“ 

 

Ad. 18.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja 

radi prodaje nekretnine u vlasništvu Općine Fužine. 

Kristina Čop obrazložila je osamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osamnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnine u vlasništvu Općine Fužine 

 

Ad. 19.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja 

radi prodaje nekretnine u vlasništvu Općine Fužine. 

Kristina Čop obrazložila je devetnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devetnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o raspisivanju natječaja radi prodaje nekretnine u vlasništvu Općine Fužine 

 

Ad. 20.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine (k.č.br.6928/2 k.o. Fužine). 

Kristina Čop obrazložila je dvadesetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadesete 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (k.č.br.6928/2 k.o. Fužine) 
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Ad. 21.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o donošenju Plana 

zaštite od požara. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je dvadeset prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset prve 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o donošenju Plana zaštite od požara 

 

Ad. 22.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o donošenju Procjene 

ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je dvadeset drugu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset druge 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije 

 

Ad. 23.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Analize stanja sustava Civilne 

zaštite na području Općine Fužine za 2021./2022. godinu. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je dvadeset treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik i Slavko Starčević.  

Odgovore na pitanja dao je David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset treće 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Analiza stanja sustava Civilne zaštite na području Općine Fužine za 2021./2022. godinu 

 

Ad. 24.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o donošenju Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je dvadeset četvrtu točku dnevnog reda. 
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Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javio Valentin Crljenko. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset 

četvrte točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 

 

 

Ad. 25.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o podnošenju prijedloga 

za dodjelu nagrada Primorsko-goranske županije u 2022. godini. 

David Bregovac obrazložilo je dvadeset petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset pete 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o podnošenju prijedloga za dodjelu nagrada Primorsko-goranske županije u 

2022. godini 

 

Ad. 26.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. – Sabina Urbanc: …“Postavljam pitanje Općinskom načelniku. Iz obavijesti 

Ureda za turizam Fužine vidjela sam da je sanjkalište u Vratima u funkciji i da je 

omogućen najam opreme. Zanima me kako će sanjkalište funkcionirati i kako ćemo 

njime gospodariti?“…  

- David Bregovac: …“Zahvaljujem se na pitanju. Pokretna traka je montirana i 

trenutno čekamo da padne snijeg kojega bi minimalno trebalo biti 50 cm. Nemam 

informaciju na koji način će se odvijati najam opreme. Planiramo na sanjkalište 

prevesti kućicu koja bi se koristila za najam. Pokretna traka je sufinancirana od 

strane PGŽ-a u iznosu od 750.000,00 kuna a ostatak je osigurala Općina. Nadam 

se da će ovaj dodatni sadržaj privući još više turista tijekom zime.“…  

- Sabina Urbanc: …“Sanjkalište je za naše goste besplatno?“… 

- David Bregovac: …“Da! Ideja je da ovu godinu sanjkalište bude besplatno.“… 

 

2. Sabina Urbanc: ...”Moje drugo pitanje se odnosi na izmještenu autobusnu stanicu 

koja našim mještanima predstavlja sve veći problem. Ondje nema čekaonice, a 

dolaskom zime problem postaje sve veći. Zanima me da li postoji mogućnost 

premještanja autobusne stanice na staru lokaciju?”... 
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- David Bregovac: …“Zahvaljujem se na pitanju. Autobusna stanica će ostati na 

novoj lokaciji zbog sigurnosti putnika. Na staroj lokaciji ne postoji nogostup što 

predstavlja opasnost. Čekaonica postoji i ona se nalazi u sklopu željezničke 

stanice unutar koje će se nalaziti televizija putem koje će putnici moći pratiti 

dolazak i odlazak autobusa. Smatram da je ovo najbolja lokacija za autobusnu 

stanicu“… 

 

3. Nataša Blažević Starčević: ... „ Moje pitanje odnosi se na zaobilaznicu Fužine. 

Imate li informaciju da li je započeo otkup zemljišta, kada će započeti izvođenje 

radova i kada se predviđa rok za završetak radova?”... 

- David Bregovac: ...” Zahvaljujem se na pitanju. Obilaznica je u ingerenciji 

Hrvatskih cesta. Trenutno su započeli s potpisivanjem potrebnih Sporazuma a u 

planu je do Božića organizirati sastanak, pripremiti tender i na proljeće raspisati 

javni natječaj putem kojega će se odabrati izvođač radova. Točne datume ne 

mogu znati jer na njih utječe vremenska prognoza i  birokracija. Nadam se da će 

radovi započeti sljedeće godine. Kada se riješe sva birokratska pitanja tada 

započinje rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, izvlaštenje i otkup zemljišta.”... 

 

4. Nataša Blažević Starčević: ...”Odustajem od pitanja.”... 

            

5. Dario Colnar: ...”Upućujem pitanje načelniku. Odnosi se na zimsku službu KTD-

a. Unazad par dana pao je prvi snijeg te sam primjetio negodovanje mještana na 

neočišćene ulice, a prolaskom kroz Općinu primjetio sam da nisu postavljene 

oznake uz cestu. Bliži nam se Božić pa me zanima da li je sve pod kontrolom? ”... 

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem na pitanju. Ugovor je potpisan i ne 

raspolažem svim informacijama. Međutim, zna se desiti da zaborave postaviti 

signalne oznake uz prometnice. Nastavno na prizužbe mještana koje se odnose na 

čišćenje ulica („Turistice”); moja je krivica što kooperantu nisam rekao da ondje 

postoje dvije ulice i da bi im bilo lakše čišćenje provoditi doljnjom ulicom. 

Međutim, kooperant je o tome obaviješten te će se od sada čišćenje odvijati bez 

kašnjenja.”... 

- Dario Colnar: ...”Signalne oznake uz cestu nisu postavljene.”... 

- David Bregovac: ...”Uz lokalnu ili županijsku cestu?”... 

- Dario Colnar: ...”Uz lokalnu cestu.”... 

- David Bregovac: ...”Iskreno, nisam primjetio. To nije nešto što je obavezno. 

Možemo pitanje postaviti direktoru KTD-a pisanim putem”... 

- Dario Colnar: ...”Nije potrebno.”... 

 

6. Dario Colnar: ...”Odustajem od pitanja.”... 

 

7. Marinko Kauzlarić: ...” Upućujem pitanje načelniku. Zanima me zašto je cijelu 

noć upaljena javna rasvjeta uz desnu i lijevu obalu jezera Bajer te u Parku Gorici; 

odnosno na stazi koja vodi kroz Park Goricu”... 

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem na pitanju. Postavljena je led rasvjeta kojom 

je manja potrošnja. U Parku Gorici predložio sam da svijetli svaki drugi rasvjetni 

stup, međutim to nije moguće obzirom su sva rasvjetna tijela međusobno 

povezana, a promjena toga stanja iziskuje dodatne financijske izdatke koji 

trenutno nis prihvatljivi. Nadalje, aposlutni sam protivnik gašenja javne rasvjete 

tijekom noći”... 
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8. Slobodan Huš: ...” Odustajem od pitanja..”... 

 

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 18:05 sati. 

 

 

         Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

      

   Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 


